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Starčevci smatraju da bi glavni benifit ponovnog postavljanja lokalnog poljoprivrednog
kombinata na noge, bila nova radna mesta. Sva očekivanja idu u tom pravcu.

      Milenko Ćosić:
  - Čuo sam da postoji ta mogućnost. Nije to loša stvar. Svakodnevno pratim dešavanja o tome,
a smatram da do sada nismo imali neko poboljšanje u smislu  rada PIK-a, i da Arapi to mogu
samo promeniti na bolje. Nadam se samo dobrome iz svega toga.
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